

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Environmentalize Taiwan 環境台灣

當期課號	9651	Course Number	9651
授課教師	章日行	Instructor	CHANG,JIH HSING
中文課名	環境台灣	Course Name	Environmentalize Taiwan
開課單位	自然與應用科技類(進)	Department	
修習別	選擇必修	Required/Elective	Topics in Natural and Applied Sciences
學分數	2	Credits	2
課程目標	1.介紹環境科學基本原理以及生態學原則 2.錄影帶教學 3.培養學生分組帶動討論之能力 4.了解現階段重要環境議題	Objectives	1.Introduce basic environmental science and ecosystem 2.Make students understand Taiwan's beautiful nature 3.Learn of the spirit of team work 4.Discuss Taiwan environmental issues
教材	口述以及錄影帶放映 小組帶動與討論 案例及專題講評	Teaching Materials	lectures and vedio tape group discussion case study and subject discussion
成績評量方式	1.平時成績(出席率小組帶動與討論)40% 2.期中考30% 3.期末考或報告30%	Grading	1.quiz and presence(group discussion)40% 2.midterm exam 30% 3.final exam or final report 30%
教師網頁	-		
教學內容	台灣生態與地理環境 台灣重要環境議題剖析(例如：土石流、洪水、廢棄土現象) 工業與永續發展中的人文	Syllabus	Introduction to Taiwan environmental ecosystem and geology Analysis of important environmental issues in Taiwan (such as debris flow, flood, and construction waste) Industrial and civilized sustainability

尊重智慧財產權，請勿非法影印。